
 

 

 

 

 

 

 

 

 

Formandens beretning 2009/2010                      Lynge den 07.03.2010 

 

 

Overskrifterne for det sidste år i LUI’s volleyafdeling er: 

 

 Al træning flyttet til Lynge Hallen 

  

og sportsligt 

 

 Dame 1 ligger til oprykning i 2 division.   

 Herre 1 ligger til nedrykning fra  2 division 

 

 

Lynge Hal 2 

Endelig kom øjeblikket hvor vi kunne flytte fra Engholm Hallen til Lynge Hallen til træning.  

 

En langbane og en bane på tværs har gjort at vi nu har næsten ideelle faciliteter til rådighed både til træning og til 

kampe.  

 

Med nogle enkelte skønhedfejl lever hallen op til hvad vi havde håbet på. Vi er i dag  i en betjent hal hvor net er sat op 

osv når vi kommer og bliver pillet ned når vi er færdige. 

 

Det fungere fantastisk med personalet i hallen, og vi har en godt miljø i dag. 

 

 

Miksafdelingen 

Jeg har fået Per til at lave et indlæg om afdelingen:   ”Trænerens beretning fra LUI miks-afdeling” 

 

I disse spalter plejer jeg at skrive, at vi har haft den hidtil bedste sæson! 

 

Hidtil har vi faktisk haft konstant fremgang, så det er ikke løgn! 

 

Men i år kniber det! 

Det kniber lidt med fremmødet til træning. Vi har rigtig mange spillere der kalder sig ”passive” (og sandelig er det!). 

Især mangler der damespillere, dette mærkes til kampene, hvor Anja er eneste faste pige. Vi klarer den så ved at låne fra 

dame-divisionsholdet. Men den er jo ikke helt god! 

 

Flytningen til Lynge har givet lidt problemer. Lidt småproblemer har der været på den praktiske front. Men især er 

træneren utilfreds med sit bidrag (spillerne er sikkert glade..), idet der faktisk kun er en halv time fra mix træning start 

til han går over og leger med de store drenge.  

Denne effekt er så blevet forværret af, at vi har været få på herreholdet til træning (betyder at træneren går tidligt), samt 

at der har været en del kampe på træningsaftener.  

 

Til det positive skal igen i år fremhæves, at vi spiller på et fornuftigt højt niveau.  

Vi har haft gode kampe til stævner, og der er gang i den til træning! 

 
 

Dameafdelingen 

3 stamspillere var gravide ved sidste sæsons afslutning. Jeg har trænet damerne i år indtil Heidi er klar til at overtage 

igen. Vi har haft en spillemæssig god sæson. Vi ligger til oprykning, men har søgt (og fået bevilget allerede) om ikke at 

rykke op. Det har været nogle sjove kampe. 3 spillere med Babyer med til kampe. Jeg har derfor i år udover de titler jeg 

allerede har i klubben, også kunne tilføre titlen: Officiel babypasser for Dame 1.  

Integrationen mellem Dame 1 og 2 er gået godt, og vi har spillet nogle rigtigt gode kampe. Forhåbentlig kommer der 

flere til træning næste år når amning osv. er overstået 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Herreholdet 

Det har ikke været nogen god sæson. 2 spillere, Jesper og Mikkel blev skadet allerede fra sæsonstart. Vi spillede mange 

gode kampe, men har også tabt rigtigt mange 3-2. Frederik blev skadet i Januaru og umiddelbart efter rødg Erik 

Akillessene under en kamp. Det btyder at vi kun er 6-7 tilbage og at vi nu brugeer alt hvad der overhovedet kan findes 

af spillere for at kunne stille hold. Vi larer os efter forholdene godt, men ligger dog til nedrykning. Det kunne tyde på at 

vi næste år vil få svært ved at stille hold, men lad os nu se 

 

LUI’s venner 

Vi har igen i år  Banko vagter, og jeg tror vi har haft styr på alle tjanser, så det burde blive til 6.000 i år 

 

 

Kids 

 
Bestyrelse 

Heidi kom i bestyrelsen sidste år, så det hjalp jo lidt på gennemsnitsalderen. I år er det Karsten og mig selv der er på 

valg. Vi modtager begge genvalg. Vi venter stadig på noget fornyelse, og håber nogle en dag har lyst til at hjælpe os. Vi 

har de sidste 2 år haft et møde om året, så det er ikke et særligt tidskrævende job.  

 

Kontingent 

Bestyrelsen indstiller uændret kontingent for næste sæson. 

 

Visioner / Fremtid 

Hvis man skulle tænke på hvad vi kan gøre bedre i de næste år, kommer følgende punkter frem: (det er præcist de 

samme punkter som sidste år da vi ikke har været gode nok til at komme videre med et eneste af punkterne) 

 

 Vi skal have nogle nye ansigter i bestyrelsen. Det ville være rart hvis der var en repræsentant for hvert hold i 

bestyrelsen, men det vil vi arbejde lidt på fremover. 

 Dame 1 og 2  skal  have nogle flere spillere så vi kan få begge hold til at fungere næste år 

 Klubben skal gerne have gang i et ungdomshold, gerne for begge køn 

 Vi skal være bedre til at få referater, eller i hvert fald kampresultat på vores hjemmeside 

 Vi skal have arrangeret Dommerkursus så der er flere der kan dele de tjanser 

 

Jeg håber at vi kan stå sammen om at få vores volleyballafdeling til at fungere så vi alle kan have en klub vi nyder at 

komme i ,og alle føler os som en del af. 

 

 

Med venlig hilsen 

 

Ole  

 


